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Het verhaal van de N-VA is er een van steden en  
gemeenten waar Vlamingen zich thuis voelen. 

Waarin u zich veilig voelt en waar onze manier van 
leven beschermd wordt.

Waar het gemeentebestuur uw belastinggeld beheert 
zoals een goede huisvader of -moeder dat zou doen.

En waar de N-VA welvaart creëert voor burgers, voor 
bedrijven, voor Vlaanderen.

Word nu lid 
van de N-VA!

www.n-va.be/word-lid

THUIS IN 
WILRIJK
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Realisaties uit de voorbije legislatuur

THUIS IN WILRIJK

De toekomst van Wilrijk is met N-VA in goede handen

Kristof Bossuyt
Lijsttrekker 

Linda Verlinden
2de plaats

Xeno Wauters
3de plaats 

Robert Moens
24ste plaats

Liesbeth Homans
Lijstduwer

Op 13 oktober trekt de N-VA vol enthousiasme naar de kiezer, met burgemeester Kristof Bossuyt als lijsttrekker. Schepen 
Linda Verlinden en fractievoorzitter Xeno Wauters staan respectievelijk op de tweede en derde plaats klaar om zich opnieuw 
in te zetten. Schepen Robert Moens kiest er bewust voor om de jonge generatie binnen de partij een kans te geven en staat 
op de voorlaatste plaats. “Ik geloof er sterk in dat ik door de jongeren te steunen zelf kan blijven bijdragen aan de toekomst 
van onze partij en het bestuur van Wilrijk”, aldus Robert. Zo laat hij het aan de Wilrijkenaar over om te beslissen of hij een 
vierde termijn in de districtsraad mag aanvatten. Liesbeth Homans is lijstduwer en stadsschepen Nabilla Ait Daoud vinden 
we terug op plek 14, waardoor de Wilrijkse districtslijst kan rekenen op de steun van sterke kandidaten.

Aandacht voor senioren
Tijdens deze legislatuur focuste districtsschepen Linda Verlinden extra op onze senioren, want oud betekent niet out. 
We versterkten niet alleen de mantelzorgpremie en de aanpassingspremie om het voor hen gemakkelijker te maken 
langer thuis te blijven wonen, we verleenden ook financiële steun aan seniorenverenigingen. Daarmee geven we senioren 
de kans om op een laagdrempelige manier deel te nemen aan activiteiten op maat. Daarnaast werkten we aan het 
dichten van de digitale kloof door het aanbieden van computerlessen en het organiseren van de Digitale Week. 

Lees verder op p. 2

Nabilla Ait Daoud
14de plaats

We zien elkaar deze zomer op het jaarmarktweekend!

Optimale dienstverlening
Wilrijk beschikt nog steeds over een regioloket dat maar liefst 
zes dagen per week geopend is, zelfs ‘s avonds. Of u nu vragen 
hebt over stadsdiensten, administratie of lokale voorzieningen, 
ons regioloket staat om u verder te helpen.

Wilrijk sportief
De sportinfrastructuur in Wilrijk kreeg een upgrade die het sport- en recreatie-
aanbod naar een hoger niveau tilt. Het zwembad Ieperman werd gerenoveerd 
voor een verfrissende én chloorvrije duik, het oude houten skatepark aan de 
Krijgslaan transformeerde tot een modern permanent skateterrein en er werd 
een gloednieuw kunstgrasveld aangelegd aan het voetbalveld aan de Moerelei.



Investeren in openbaar terrein
De voorbije jaren zaten we niet stil en werden verschillende 
straten en pleinen heraangelegd. Met trots presenteert dis-
trictsburgemeester Kristof Bossuyt onder andere de prachtig 
opgeknapte Cederlaan, het Ridderveld en het vernieuwde 
Michel Willemsplein. Door slimme herinrichting werd meer 
ruimte gecreëerd voor groen en recreatie en het stadsbe-
stuur gebruikt die visie terecht als voorbeeld voor de stad 
van morgen. 

Inzetten op een vlotte mobiliteit
Met de N-VA zetten we volop in op efficiënte mobiliteit. Niet alleen zorgden we voor het behoud van buslijn 22, maar ook voor de 
fietsers staken we de handen uit de mouwen. Veel fietspaden werden de voorbije jaren geasfalteerd, en in het najaar start de heraan-
leg van de fietspaden in de Heistraat, Doornstraat en Spoorweglaan. Er worden extra Velo-stations geïnstalleerd in de Elsdon-
klaan en de Burletlaan. Met de nieuwe stations wordt het nog gemakkelijker om u te verplaatsen met de fiets en te genieten van een 
snelle en duurzame manier van mobiliteit. Met het oog op onze senioren breidden we de dienstverlening van de stap-op-stap-af-bus
uit. Op dinsdagen kunnen senioren in de wijk Oosterveld deze bus nemen naar de wekelijkse markt op de Bist en het districtshuis. 
De bus speelt een cruciale rol in het vervoer van senioren uit moeilijker bereikbare wijken.

Hart voor dieren
We springen volop in de bres voor onze dieren. Met trots blijven we de dierenvoedselbank ondersteunen, zodat 
huisdieren van kwetsbare gezinnen geen honger lijden. Daarnaast breiden we het aantal hondenloopzones in 
Wilrijk verder uit met een nieuwe zone aan de Edegemsesteenweg.Het is een extra plaats waar baasjes genieten 
van een veilige en aangename omgeving om hun honden los te laten lopen.

Kinderboerderij en Steytelinck weer open
Na een periode van renovatie en verbeteringen kunnen jong en oud weer genieten 
van het gezelschap van schattige boerderijdieren op de kinderboerderij en herin-
neringen maken met het hele gezin. Dankzij de N-VA is er onlangs ook een nieuwe 
invulling gevonden voor het kasteel Steytelinck. Het prachtige gebouw zal 
worden gerenoveerd tot een gloednieuwe brasserie met een bijhorende feestzaal. 
Tijdens de zomermaanden gaat men al van start en wordt er een zomerbar opge-
zet. Ook de heemkundige kring Wilrica zal een kasteelvleugel ter beschikking 
hebben om er hun museum in uit te baten. Het was ons toegewijd districtsraadslid 
Monique Mahieu die dit punt op de agenda van de raad heeft gezet.

Gezelligheid troef
Winter in Wilrijk is gewoonweg betoverend, mede dankzij de N-VA. Samen met 
onze lokale ondernemers fleurden we het handelscentrum op met sprankelende 
nieuwe kerstverlichting en hebben we de schaatsbaan op de Bist opgezet. Ook 
aan de sportievelingen onder ons is gedacht: de Geitencorrida is jaarlijks een 
evenement waarvan iedereen het warm krijgt. Dat zorgt elk jaar weer voor heel 
wat gezellige momenten tijdens de koudere maanden! Tevreden blikt districts-
schepen Robert Moens terug op de voorbije zomers vol bruisende activitei-
ten. Van Zumba op de Bist tot Tai chi in het park en van de jaarmarkt tot het 
dameswielrennen (Derny): leuke gebeurtenissen waarvoor de Wilrijkenaars 
samenkwamen.
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Terbekehof opgewaardeerd
Het industrieterrein Terbekehof kreeg een grondige facelift. Dankzij 
de inzet van de N-VA werd daar een warmtenet in gebruik genomen, 
waardoor we een grote stap zetten richting een milieuvriendelijker 
terrein. Het innovatieve systeem maakt gebruik van duurzame warm-
tebronnen en zorgt voor een efficiëntere energievoorziening voor 
bedrijven op het terrein. Door verbindingen tussen groen en water 
aan te leggen, zorgen we ook voor een betere waterhuishouding.



De N-VA voor u aan het werk

Sporting A serveert urban sportmix

In de zomermaanden laten we 
jongeren tal van urban sports 
ontdekken en proeven van street 
tennis, urban hockey en 3x3 
basketbal op pleintjes verspreid over 
de stad. Ook urban hotspots SPRK, 
Zomerfabriek en Scratch pakken 
uit met een cool en gevarieerd 
programma: BMX, hiphop, graffiti, 
freerunning, skaten, urban dansles, 
breaking ... Een niet te missen urban 
sportmix. Volg de kanalen van 
Sporting A voor het volledige aanbod.
Peter Wouters, schepen van Sport

Toekomstvisie voor het Schoonselhof 

De meeste mensen nemen op het 
Schoonselhof afscheid van iemand. Het 
is een plek die we enkel met verdriet 
associëren. Te weinig Antwerpenaren 
ervaren het Schoonselhof als prachtig 
park dat het verhaal van onze stad 
vertelt. Daarom hebben we een 
toekomstplan gemaakt voor het 
Schoonselhof. Met wandelingen over 
geschiedenis, aandacht voor erfgoed, 
nieuwe mogelijkheden voor laatste 
rustplaatsen en prachtig groen. 
Père-Lachaise doet het ons echt niet na!  
Els van Doesburg, schepen van Groen 

Voka erkent inspanningen 

“De industrie 4.0 draait op innovatieve 
technologieën en snakt naar goed 
geschoolde werknemers. We hebben veel 
meer STEM-profielen nodig. Daarom 
investeerde Provinciaal Onderwijs 
Antwerpen miljoenen in materialen en 
gebouwen en in samenwerkingen met 
bedrijven. Vandaar nodigde Voka ons 
uit voor aftrap van hun talentcenter 
waar jongeren een opleiding ontdekken 
die van hen gemotiveerde professionals 
maakt.
Luk Lemmens, 1ste gedeputeerde 
provincie Antwerpen

Lokale cultuur- en erfgoedinstellingen

“Toen ik burgemeester werd, stond ons prachtige Antwerpse erfgoed te verkommeren. 
Sindsdien is er gelukkig een enorme inhaalbeweging gebeurd. Museum Plantin-Moretus, 
het Stadhuis, onze monumentale kerken en het Steen werden gerestaureerd. Het Rubens-
huis en Brouwershuis staan in de steigers en ook het Vleeshuis zal helemaal opgeblonken 
worden. Ons verleden straalt af op wie wij vandaag zijn. Antwerpenaren kunnen weer 
trots zijn op hun erfgoed. En ook onze parken en begraafplaatsen vergeten we niet. De 
volgende jaren gaan we nog meer inzetten op lokale cultuur- en erfgoedinstellingen. Dat 
gaan we samen met de districten doen. Zodat heel onze grootstad er ‘groots’ uitziet.”

Bart De Wever, burgemeester & lijsttrekker gemeenteraad

Extra velo-stationnetjes 

De afgelopen weken kwamen er op 
Linkeroever, in Wilrijk en Merksem 
en aan het nieuwe hoofdkantoor van 
de Antwerpse politie bijkomende 
Velo-stationnetjes. Dat brengt het 
totale aantal in de stad op 311. Het 
netwerk wordt daarmee steeds 
performanter, en dat bewijzen ook 
de gebruikscijfers. Vorig jaar werden 
met Velo 6.556.821 ritten gemaakt en 
61.086 jaarabonnementen verkocht. 
Elk Veloke wordt maar liefst 4,2 keer 
per dag gebruikt. De Antwerpenaar 
kan zijn Velokes niet lang missen. 
Koen Kennis, schepen van Financiën

Feest: het Zuidpark is af! 

Op 17 mei openden we het Zuidpark 
met een groot feest. In 1969 gooide 
men de Zuiderdokken dicht en kwam 
er een stenen plein. 55 jaar later verrijst 
hier een volledig nieuw park van 
zeven hectare, met wandelpromenade, 
met 450 nieuwe bomen en 110.000 
nieuwe planten, wadi’s, een collectieve 
hemelwaterput, een hondenloopzone 
en een authentieke kaaien-hangar voor 
kleine buurtevenementen. Kortom, 
stadsontwikkeling op z’n best.
Annick De Ridder, schepen van 
Stadsontwikkeling 

Leesplezier stimuleren bij allerjongsten

Leesplezier begint hier! Dat 
Antwerpse initiatief stimuleert het 
leesplezier bij kinderen van 0 tot 
3 jaar in de kinderopvang. In een 
diverse grootstad is het Nederlands 
een belangrijk bindmiddel. Door 
voorleesmomenten, kleurrijke boekjes 
en interactieve activiteiten ontdekken 
peuters de magie van verhalen. 
De stad biedt de begeleiders en 
kinderdagverblijven een opleidings-
traject én een stapel boeken aan. De 
basis voor een leven lang leesplezier. 
Nabilla Ait Daoud, schepen van Cultuur 
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Het verhaal van de N-VA is er een van steden en  
gemeenten waar Vlamingen zich thuis voelen. 

Waarin u zich veilig voelt en waar onze manier van 
leven beschermd wordt.

Waar het gemeentebestuur uw belastinggeld beheert 
zoals een goede huisvader of -moeder dat zou doen.

En waar de N-VA welvaart creëert voor burgers, voor 
bedrijven, voor Vlaanderen.

Word nu lid 
van de N-VA!

www.n-va.be/word-lid
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